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RM.0002.8.8.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 8/2019 

z VIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 17 czerwca 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia VIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 10.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza VIII sesji wybrano radnego: Włodzimierza Kubiaka. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 15 radnych głosowało za jego przyjęciem. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie. 

– Protokół z sesji VII Rady Miejskiej VIII kadencji został przyjęty jednogłośnie (15 radnych 

opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania podejmowane między sesjami. Powiedział m.in., 

że: brał udział w spotkaniu z przedstawicielami Wojewody w sprawie programu „Piątka 

Kaczyńskiego”, brał udział w posiedzeniu Wojewódzkiej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, 

w posiedzeniu Związku Powiatowego Straży Pożarnych, uczestniczył we wręczaniu medalu za 

szczególne zasługi dla obronności kraju dla rodziców żołnierzy, który przyznał Minister Obrony 

Narodowej, brał udział w spotkaniach z dyrektorami szkół i przedszkola dotyczących organizacji 

pracy na okres nowego roku szkolnego, brał udział w obchodach Święta Konstytucji 3 Maja oraz w 

obchodach Święta  Strażaka, brał udział w Konwencie Burmistrzów w Golubiu Dobrzyniu, brał 

udział w obradach grupy zakupowej gmin z powiatu radziejowskiego i powiatu aleksandrowskiego 

dotyczących zakupu energii elektrycznej na przyszłe okresy, brał udział w regionalnych obchodach 

Święta Seniora w gminie Skulsk, uczestniczył w uroczystości przekazania sprzętu strażackiego w 

miejscowości Boniewo dla straży pożarnych gminy Radziejów, które zostały zakupione z funduszy 

europejskich przez Urząd Marszałkowski, brał udział w kilku spotkaniach z mieszkańcami Nowej 

Wsi dotyczących powstałego tam wysypiska śmieci. Burmistrz poinformował, ze zakończono 

następujące inwestycje: budowa oczyszczalni ścieków – dzień 30 czerwca jest dniem zakończenia 

inwestycji i okresem, po którym nastąpi rozliczenie inwestycji; zakończono budowę dwóch 

odcinków dróg: ul. Piastowska i ul. Kalinowa i Wiśniowa – I-wszy etap; zakończono budowę 
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placów zabaw w miejscowościach Wąsewo i Jerzyce; przebudowano dwa przepusty, w 

miejscowości Rudzk Mały oraz w Piotrkowie Kujawskim, za oczyszczalnią. Burmistrz wymienił 

zadania w toku: rozwożony jest kamień na remonty dróg gminnych, odbywa się kruszenie 

zgromadzonego w miejscowościach gruzu, w toku jest obcinanie poboczy, rozpoczyna się 

cząstkowa naprawa ubytków w drogach. Rozstrzygnięto następujące przetargi: budowa odcinków 

dróg: Anusin, Dębołęka, Wójcin, Malina, Lubsin, Teodorowo, Słuchaj, Wincentowo, Kaspral, 

Przedłuż. Przygotowywane przetargi: przebudowa kotłowni w Szkole Podstawowej w Piotrkowie 

Kujawskim oraz na projekt przebudowy osiedla – ulic: Zachodnia, Mokra, Niska, Słoneczna, 

Zielona, Kasprowicza, Targowa. Na zakończenie Burmistrz powiedział, że uczestniczył w 

posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej, które odbywały się w ostatnim czasie. 

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie brał, wraz z radnymi, udział w 

uroczystościach obchodów Konstytucji 3 Maja oraz Święta Strażaka oraz w otwarciu wystawy 100-

lecie Niepodległości – „moja rodzina dla niepodległej Rzeczypospolitej”, brał udział w spotkaniu 

Zarządu OSP w Piotrkowie Kujawskim oraz przy wręczaniu nagród w ogólnopolskim turnieju tańca 

nowoczesnego. 

 

Ad. 8a-c 

- Pan Sławomir Bogucki przedstawił Radnym Raport o stanie Gminy Piotrków Kujawski za rok 

2018.  

Nikt nie wziął udziału w debacie nad raportem przedstawionym przez Burmistrza. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr VIII/38/2019 w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski wotum zaufania za rok 2018. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr VIII/38/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymał się”. Wotum 

zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski – Sławomira Henryka Boguckiego za 

2018 rok zostało udzielone. 

 

Ad. 9a-b 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr VIII39/36/2019w sprawie określenia 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat  

w publicznym przedszkolu i w oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Miasto i Gmina Piotrków Kujawski. 

- Projekt uchwały omówił Pan Stanisław Kwiatkowski. 

 Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymało się”, 
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uchwała Nr VIII/39/2019 została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr VIII/40/2019 w sprawie ustalenia 

wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku w Piotrkowie Kujawskim i wysokości dodatkowej 

opłaty za wydłużony pobyt dziecka, a także maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie.  

- Projekt uchwały omówił Pan Stanisław Kwiatkowski. 

 Radni przystąpili do głosowania. Wynik głosowania: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymało się”, 

uchwała Nr VIII/40/2019 została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Włodarski ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

Ad. 10a-e 

- Pan Sławomir Henryk Bogucki – Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski przedstawił 

sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawskim za 2018 

 rok.  

- Pani Jolanta Zalesińska – Skarbnik Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zapoznała zebranych  

z Uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy Nr /2019 z dnia 4 

kwietnia 2019 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2018 rok wraz z 

informacją o stanie mienia Miasta i Gminy. Powiedziała, że przedstawione przez Burmistrza Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2018 rok 

spełnia wymogi określone w ustawie o finansach publicznych. Skład Orzekający RIO pozytywnie 

zaopiniował przedłożone przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski sprawozdanie z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2018 rok. 

- Pani Jan Bladowski, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim zapoznał zebranych z Uchwałą Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 28 maja 2019 r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2018 rok oraz z opinią stanowiącą załącznik do niniejszej 

uchwały i z wnioskiem Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. Powiedział, że: „Uchwalony 

przez Radę Miejską w Piotrkowie Kujawskim plan dochodów budżetowych po uwzględnieniu 

zmian w ciągu roku przewidywał kwotę 39.859.262,81 zł. Dochody wykonano w kwocie 

40.044.532,66 zł co stanowi 100,46 % planu. Uchwalony przez Radę Miejską plan wydatków 

budżetowych po zmianach dokonanych w ciągu roku przewidywał kwotę 44.200.363,14 zł. Wydatki 

zrealizowano w kwocie 42.264.548,72 zł, co stanowi 95,62 % ogółu planu.  

Na realizację inwestycji zaplanowano w budżecie Miasta i Gminy kwotę 7.012.284,00 zł co 

stanowiło 15,86 % ogółu planu wydatków. Wydatkowano kwotę 6.425.242,14 zł co stanowi 91,63 
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% planowanych wydatków na inwestycje. Na wydatki bieżące budżetu zaplanowano kwotę 

37.188.079,14 zł, zrealizowano wydatki w kwocie 35.839.306,58 zł, co stanowi 96,37 % planu 

wydatków bieżących. Z powyższej kwoty 58,18 % stanowiły wydatki na zadania własne 

20.852.292,16 zł, a 41,82 % wydatki na zadania zlecone oraz na dofinansowanie zadań własnych 

gminy 14.987.014,39 zł. 

Budżet Miasta i Gminy został wykonany deficytem w wysokości 2.220.016,06 zł przy planowanym 

deficycie w kwocie 4.341.100,33  zł. Ze środków budżetu Miasta i Gminy w 2018 roku spłacono 

raty zaciągniętych kredytów w kwocie 512.200,00 zł na plan 512.200,00 zł. Zadłużenie Miasta i 

Gminy na koniec 2018 roku z tytułu zaciągniętych kredytów wyniosło 2.265.400,00 zł , co stanowi 

5,14 % dochodów wykonanych, z terminem spłaty w 2019 roku i w latach następnych. Miasto i 

Gmina na 31 grudnia 2018 roku nie posiadało zobowiązań wymagalnych z terminem płatności do 

31 grudnia 2018 roku. Należności wymagalne na 31 grudnia 2018 roku stanowią kwotę 

1.529.472,60 zł.. Skutki obniżenia górnych stawek podatków za 2018 rok wyniosły 1.429.149,00 zł. 

Skutki udzielonych ulg, umorzeń, zwolnień odroczonych z podatków za 2018 rok wyniosły 

53.945,23 zł. Łącznie stanowi to kwotę 1.483.094,23 zł, tj. 3,94 % zrealizowanych dochodów 

bieżących. Informacja o stanie mienia komunalnego za 2018 rok dołączona do sprawozdania z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zawiera dane o przychodach i rozchodach 

oraz prawach własności i innych prawach majątkowych, a także dane o dochodach uzyskiwanych z 

tytułu wykonania tych praw. Majątek zwiększył się o kwotę 1.938.434,77 zł i na dzień 31 grudnia 

2018 roku wynosił 69.739.689,36 zł. Komisja Rewizyjna zapoznała się z uchwałą Nr 4/S/2019 

Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 4 kwietnia 2019 

roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta i Gminy wraz z informacją o stanie mienia 

Miasta i Gminy za 2018 rok. Komisja Rewizyjna rozpatrzyła roczne sprawozdanie finansowe, na 

które składają się: 

bilans z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2018 rok, 

łączny bilans obejmujący dane wynikające z bilansów samorządowych jednostek budżetowych i 

samorządowego zakładu budżetowego za 2018 rok, 

łączny rachunek zysków i strat obejmujący dane wynikające z rachunku zysków i strat 

samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego  za 2018 rok, 

łączne zestawienie zmian w funduszu obejmujące dane wynikające z zestawień zmian w funduszu 

samorządowych jednostek budżetowych i samorządowego zakładu budżetowego za 2018 rok, 

łączna informacja dodatkowa za 2018 rok. 

Komisja Rewizyjna podjęła decyzję  o skierowaniu wniosku do Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

za 2018 rok w głosowaniu, którego wynik był następujący: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 
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głosów „wstrzymujących się”. Komisja uznała, że Burmistrz Miasta i Gminy Piotrków Kujawski w 

roku 2018, realizując zadania związane z wykonaniem budżetu, kierował się zasadą celowości, 

legalności, rzetelności i oszczędności w gospodarowaniu środkami publicznymi.” 

- Pan Jan Bladowski odczytał Uchwałę Nr 12/Kr/2019 Składu Orzekającego Nr 9 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 10 czerwca 2019 r. w sprawie wyrażenia opinii o wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Piotrków Kujawski w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z wykonania budżetu Miasta i Gminy za 2018 

rok. 

Opinia była pozytywna. 

 

Ad. 11 

- Pan Arkadiusz Włodarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim otworzył 

dyskusję nad przedstawionymi przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdaniem z wykonania 

budżetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Dyskusji brak, żaden z Radnych nie zabrał głosu. 

 

Ad. 12 

- Pan Arkadiusz Włodarski - Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim odczytał 

projekt uchwały Nr VIII/41/2019 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2018 rok.              

- Po odczytaniu projektu uchwały Nr VIII/41/2019 pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania. 

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr VIII/41/2019 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski za 2018 rok opowiedziało się 14 radnych, przy braku głosów przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym się. Uchwała została przyjęta.  Sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2018 rok zostało przyjęte. 

 

Ad. 13.  

- Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

odczytał projekt uchwały Nr VIII/42/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok. 

- Dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania.  

- Wynik głosowania: za przyjęciem uchwały Nr VIII/42/2019 opowiedziało się 14 radnych, przy 

braku głosów przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się. Uchwała została przyjęta.   

- Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim  

powiedział, że uchwała Nr VIII/42/2019 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy 
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Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2018 rok została przyjęta, 

absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2018 rok zostało udzielone. 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radzie za udzielenie mu absolutorium oraz wotum zaufania, 

co jego zdaniem jest akceptacją i docenieniem pracy, nie tylko jego, ale także jego 

współpracowników. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Włodarski ogłosił 10 minut przerwy w obradach. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

- Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski – Przewodniczący Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 

VIII kadencji.   

 

Ad. 14. 

Inerpelacje nie wpłynęły. 

 

Ad. 15 

- Pan Krystian Betliński zapytał kiedy nastąpi realizacja budowy placu zabaw przy szkole w 

Piotrkowie Kujawskim? Poprosił o przycięcie krzewów przy wyjeździe od strony ulicy Strażackiej. 

Zapytał także jaka jest obecna sytuacja gminy, jeśli chodzi o zaopatrzenie w wodę? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że plac zabaw przy szkole w Piotrkowie Kujawskim oraz 

plac zabaw przy szkole w Dębołęce powstaną w całości w tym roku. Obecnie przygotowywana jest 

dokumentacja do przetargu. Jeśli chodzi o przycięcie krzewów na ul. Strażackiej to Burmistrz 

powiedział, ze były one już przycinane, ale jeśli potrzeba, aby je przyciąć znów, to wyda takie 

polecenie nawet w jutrzejszym dniu. Wyjaśnił sytuację dotyczącą zaopatrzenia terenu gminy w 

wodę, powiedział, że tydzień temu nastąpił moment maksymalnego poboru wody 250 m3 na 

godzinę, wówczas nastąpiła przerwa w dostawie wody, gdyż zaistniało zagrożenie zbyt dużego 

obniżenia poziomu wody. Przerwano dostawę wody, aby napełnić zbiorniki. Przy tak potężnym 

poborze wody może występować spadek ciśnienia w sieci. W miejscach końcówek wodociągów tj. 

np. w Jurkowie, sytuacja poprawi się po budowie bypassu. Burmistrz powiedział także, że wydał 

polecenie ograniczenia dostawy wody w godzinach nocnych, podczas dużych upałów, tak aby 

zbiorniki dostatecznie się napełniły i aby nie było ograniczeń w dostawie wody od wczesnych 

godzin porannych do późnych wieczornych. Poinformował, ze  w ostatnim czasie nastąpił wzrost 

wydobycia wody, ale nie jest to jeszcze sytuacja całkowicie zadowalająca gdyż problemem jest 

także sama sieć, gdzie miejscami rury o mniejszej średnicy przechodzą w rury o większej średnicy, 

co powoduje spadek ciśnienia. Może wtedy zaistnieć problem z dostarczeniem wody na końce 
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wodociągu oraz na wyższe piętra budynków. Sporo w tej sprawie zależy także od warunków 

atmosferycznych. Pracuje biuro projektowe, które projektuje budowę bypassów w sieci, która 

zażegna problemy z ciśnieniem wody. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał kiedy będzie naprawiony przepust w Szewcach? Zapytał także 

czy coś wiadomo w sprawie budowy obwodnicy kopalni? Poprosił także o budowę czwartej studni 

głębinowej dla gminy Piotrków Kujawski. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że przepusty są naprawiane na bieżąco. Przepust w 

Szewcach jest kolejny. Jeśli chodzi o budowę obwodnicy to sprawy utknęły na etapie raportu 

oddziaływania na środowisko, ale procedury i uzgodnienia trwają. Zapewnił, że decyzja nie zostanie 

wydana bez pewności, że wszystko będzie w porządku i zgodnie z prawem. Jeśli chodzi o budowę 

czwartej studni to wyjaśnił, że faktycznie był kiedyś taki pomysł, ale problem jest bardziej złożony. 

Nie dotyczy on samej budowy, ale budowy czwartej studni na obszarze zasobów wodnych naszej 

gminy. Powiedział, że wie, iż czwarta studnia jest potrzebna, ale będzie się konsultował w dalszym 

ciągu, co do jej lokalizacji, bo budowanie kolejnej studni w obszarze oddziaływania poprzednich 

nie ma sensu. Dodał, że możliwe jest, że trzeba będzie budować studnię na obrzeżach gminy, w 

kierunku oddalonym od kopalni. Na tę chwilę geolog, z którym współpracuje Urząd nie potrafi 

wskazać pewnego miejsca lokalizacji studni. Dodatkowo w sytuacji nie pomagają warunki 

pogodowe w centralnej Polsce, spowodowane także degradacją środowiska. Burmistrz wspomniał 

także, że jest konieczność budowy studni technicznej na stadionie w Piotrkowie Kujawskim. 

- Pan Marek Zientkiewicz poprosił o zainstalowanie dwóch ławek równolegle do skyteparku przy 

ul. Słonecznej, co niewątpliwie uprzyjemni pobyt dzieci i osób dorosłych korzystających z tego 

obiektu. Poprosił także, kolejny raz, o usunięcie śmieci z parku miejskiego oraz wyrównanie terenu 

placu targowego i ścięcie chwastów rosnących obok stoisk. Poprosił także o interwencję w sprawie 

naprawy lampy ulicznej zlokalizowanej przed blokiem na ul. Targowej, zaznaczył, ze zgłaszał to 

ponad trzy miesiące temu i do tej pory nic nie zostało zrobione w tej sprawie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że: ławki są już zakupione i za chwilę będą założone, 

śmieci z parku zostaną usunięte (poprosił kierownika zakładu komunalnego o transport), jeśli 

chodzi o łatanie dziur na drogach, to powiedział, że od dziś pracę rozpoczęła firma, która wygrała 

przetarg w tym zakresie. Odpowiedział także, że lampa będzie naprawiona w okresie dwóch-trzech 

dni po Bożym Ciele. Jeśli chodzi o utrzymanie placu targowego to Burmistrz przypomniał, ze 

zarządcą tego terenu jest zakład komunalny. Poprosił aby instytucja ta wywiązywała się ze swych 

obowiązków. 

- Pan Jan Bladowski zapytał czy na ul. Kalinowej będzie zamontowany próg zwalniający? Poprosił 

o wymianę rury w sieci wodociągowej na ul. Wiśniowej. Poprosił także o demontaż jednej z lamp 

ulicznych usytuowanych na rogu uli: Kalinowej i Wiśniowej, gdyż świecą one wzajemnie na siebie. 

Jego zdaniem jedną z tych lamp można wykorzystać w innym miejscu. 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że progi zwalniające na ul. Kalinowej są zaplanowane na 

prostym odcinku, będą założone w momencie realizacji drugiego etapu budowy tej drogi. Jeśli 

chodzi o wymianę rury  na ul. Wiśniowej to Burmistrz odpowiedział, iż to zakład komunalny jest 

zarządcą sieci i pozostawia to im do rozwiązania. Jeśli chodzi o demontaż lampy, Burmistrz 

odpowiedział, że można jedną z nich zdjąć, a z pewnością znajdzie się miejsce, gdzie będzie można 

ją zamontować. 

- Pani Halina Wawrzyniak zwróciła się do radnych powiatowych – Pani Alicji Wójcik i Pana 

Grzegorza Piaseckiego o naprawę poboczy drogi Jerzyce – Kaspral. 

- Pan Arkadiusz Rybak poprosił aby lampę, która ma być zdemontowana z ul. Kalinowej przenieść 

na ul. Wierzbową. Poprosił aby na ul. Cichej wstawić znak „zakaz zatrzymywania się i postoju” po 

jednej stronie ulicy, ponieważ mieszkają tam osoby starsze, w tym jedna osoba niewidoma, którym 

utrudnia to swobodne poruszanie się. Pan Radny odczytał także na prośbę mieszkańców ul. 

Topolowej ich pismo, które wpłynęło do Urzędu 6 czerwca 2019 r., będące wnioskiem o odmowę 

wydania warunków zabudowy dla inwestycji, mającej powstać w tym rejonie oraz poprosił 

Burmistrza o ustosunkowanie się do tej sprawy. Pan Rybak odczytał także pismo będące 

odpowiedzią Ministerstwa Infrastruktury na pisma kierowane przez mieszkańca, dotyczące ul. 

Dworcowej. Z pisma wynika, iż PKP zakończyło procedurę podziału geodezyjnego i w marcu 

bieżącego roku wystąpiono do Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski z propozycją 

przekazania na rzecz Miasta i Gminy użytkowania wieczystego tej działki. W związku z ostatnio 

odczytanym pismem Pan Rybak zapytał czy jest szansa o doprowadzenie tej drogi do należytego 

stanu i jej naprawa? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że podział geodezyjny nastąpił i obecnie Urząd jest na 

etapie ustaleń dotyczących użytkowania wieczystego tej działki oraz opłat z tym związanych. 

Powiedział także, że termin przyjęcia tej drogi w ciąg dróg gminnych nie stanowił o jej własności. 

Gmina tego wówczas nie przejęła, a obecnie trwają uzgodnienia. Jeśli chodzi o lampę na ulicę 

Wierzbową to Burmistrz powiedział, ze jest wiele petycji o to aby tam zamontować lampę i pewnie 

jedna lampa nie rozwiąże sprawy. Jeśli chodzi o wniosek dotyczący ul. Cichej to Burmistrz 

odpowiedział, że pozostawi to bez komentarza i za chwilę po sesji to wyjaśni. Jeśli chodzi o pismo, 

które przeczytał Pan Rybak Burmistrz odpowiedział, że jest wiele aspektów, dla których powinno 

się wydać decyzję o warunkach zabudowy i jest wiele aspektów przeciw wydaniu tej decyzji. 

Powiedział, że Urząd korzysta w tej sprawie z usług urbanisty i sprawa będzie badana w dalszym 

ciągu. 

- Pan Jerzy Iglewski powiedział, że droga Teodorowo-Józefowo jest naprawiona częściowo i 

największe dziury pozostały. Powiedział także, że budynek szkoły w Kozach grozi zawaleniem. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze chce doprowadzić do spotkania z właścicielami 

żwirowni, którzy niszczą tę drogę, o której wspomniał Pan Iglewski. Powiedział, ze o wynikach 
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rozmów poinformuje na odrębnej sesji. Zaproponował Panu Wicestaroście aby wziął udział w tym 

spotkaniu z uwagi na to, że droga ta jest w części gminna i w części powiatowa. Jeśli chodzi o 

budynek szkoły w Kozach to Burmistrz odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, żeby go 

zaadaptować na jakiś cel. Teren będzie wykarczowany, a budynek poddany rozbiórce. 

- Pan Grzegorz Piasecki odpowiedział Pani Halinie Wawrzyniak, ze będzie zajmował się sprawą, o 

której mówiła. Panu Jerzemu Iglewskiemu odpowiedział, ze od dnia jutrzejszego rozpocznie się 

remont drogi Teodorowo-Józefowo. Poinformował, ze 14 czerwca został ogłoszony przetarg na 

remont 4 odcinków dróg, w tym jednej mieszczącej się na terenie gminy Piotrków Kujawski, jest to 

odcinek 1 kilometra, od Przewozu w kierunku Katarzyny. Dodał, ze termin realizacji zadania jest 

przewidziany na 12 miesięcy, ale prawdopodobnie prace rozpoczną się w e wrześniu tego roku. 

- Pan Paweł Betliński zapytał dlaczego Miasto i Gmina Piotrków Kujawski nie złożyło wniosków o 

dofinansowanie na drogi do Wojewody. Powiedział, ze gminy ościenne złożyły wnioski i np. gmina 

Osięciny otrzymała dofinansowanie 80 %. Zapytał, w związku z brakami wody w gminie Piotrków 

Kujawski, przypominając, że Burmistrz wspomniał, że będziemy musieli się jeszcze trochę 

przemęczyć, o to ile będziemy się musieli przemęczyć i o to czy w związku z tym robione są jakieś 

projekty nowych ujęć wody oraz czy takowe są w ogóle poszukiwane? Pan Betliński zapytał także o 

to czy można ściąć trawę na poboczach i rowach za torami, na ul. Włocławskiej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że pobocza za torami n aul. Włocławskiej są w zarządzaniu 

województwa. Jest ustalony harmonogram prac w tym zakresie i pobocza te mają być obcięte do 

końca czerwca. Dodał, ze gmina ma pobocza swoich dróg obcięte. Odnośnie składania wniosków 

do Wojewody o dofinansowania budowy dróg Burmistrz odpowiedział, ze obecnie nie składano 

takich wniosków, gdyż jest zamiar budowy II etapu ul. Kalinowej i wtedy będziemy składać 

wnioski, co nastąpi w sierpniu. Jeśli chodzi o ul. Smołową to powiedział, ze jest w tej chwili 

wymóg uzyskania pozwolenia na budowę do dokumentacji wnioskowej, a w tej chwili trwa 

postępowanie w Starostwie dotyczące wydania pozwolenia na budowę tej drogi. Powiedział, ze nie 

jest to prawda, że nie ma chęci, bądź umiejętności do składania takich wniosków, co jest 

insynuacją, którą przykro słyszeć z ust radnego, który nie zapoznał się ze stanem faktycznym. Jeżeli 

chodzi o wodę to Burmistrz wyjaśnił, że jest w tej chwili projekt na budowę studni na stadionie oraz 

wstępny projekt na budowę studni w hydroforni w Zborowcu. Dodał, ze jeżeli nie będzie innego 

wyjścia to będzie budowana czwarta studnia, jednak z zasobów geodezyjnych wynika, że zasoby 

wody w gminie Piotrków Kujawski są ograniczone, a duże zasoby znajdują się poza jej granicami. 

W dużej mierze nasze zasoby wody zależą od racjonalności jej poboru oraz od warunków 

atmosferycznych, ale to nie zwalnia z konieczności poszukiwania rozwiązań. Burmistrz 

zagwarantował, że prace w tej sprawie trwają. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze cieszy się, ze rusza remont drogi Połajewo - Debołęka i Nowa 

Wieś – Marianowo, poprosił aby pamiętać także o drodze Przewóz – Broniszewo. Poprosił o 
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uporządkowanie poboczy drogi Piotrków Kujawski – Gradowo. Zapytał czy jest możliwe aby w 

godzinach popołudniowych udostępnić plac zabaw zlokalizowany na ul. Poznańskiej, przy 

przedszkolu, dla społeczeństwa? Zaproponował aby przygotować do utwardzenia drogi Kozy - 

Lubsin oraz drogi w kierunku wsi Mostki (sołectwo Lubsin i sołectwo Kozy), gdyż są to sołectwa, 

które dostają mniej środków. Uargumentował to także tym, że będą to projekty już przygotowane w 

wypadku możliwości uzyskania dofinansowania. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że droga Przewóz – Broniszewo jest w planach do remontu. 

W związku z porządkowaniem pobocza drogi Piotrków Kujawski-Gradowo wyjaśnił, że będzie to 

zrobione, ale prace chwilowo są wstrzymane z uwagi na nieobecność operatora maszyny. Co do 

udostępnienia placu zabaw przy przedszkolu dla społeczeństwa odpowiedział, że jest to plac, który 

posiada atesty związane z funkcjonowaniem przedszkola i żłobka i bardziej skłania się ku temu aby 

zbudować w tamtym rejonie plac zabaw otwarty, ale zapozna się z tym tematem bliżej i udzieli 

konkretnej odpowiedzi. Jeśli chodzi o przygotowanie projektów utwardzeń dwóch dodatkowych 

odcinków dróg Burmistrz odpowiedział, że jego zdaniem należy najpierw wykonać te drogi, które 

są zaplanowane i nie ma sensu tworzyć projektów, których okres ważności jest ograniczony i nie 

będzie środków na ich wykonanie. Jeżeli otrzymamy wsparcie finansowe będziemy dalej 

racjonalnie tworzyć projekty, obecnie mamy możliwość przeznaczenia z budżetu rocznie na 

inwestycje około 6-7 milionów złotych, więc nie możemy zrobić projektów na wykonanie 12-

milionowe. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że nie chodzi mu o to aby planować inwestycje bez pokrycia, bo 

w tej chwili ominęła nas możliwość skorzystania ze środków, a droga. Która kosztowałaby 500 tys. 

zł, kosztowałaby nas około 80 tys. zł i można by było zrobić coś więcej. 

- Pan Błażej Barczak poprosił aby Burmistrz zapewnił o tym, że udostępni autokar na dojazdy na 

rozgrywki dla dziewcząt z klubu „Zjednoczeni”. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że chce zorganizować spotkanie z przedstawicielami klubu 

oraz Komisją Oświaty, do którego się przygotuje i wówczas wypracowane będą jakieś rozwiązania. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że deklaracja była taka, ze ten autobus będzie zapewniony. 

Poruszył także problem komunikacji autobusowej w gminie, jedyny kurs do Połajewa został zdjęty 

z rozkładu jazdy. Zaproponował aby podjąć rozmowy z przewoźnikiem dotyczące przywrócenia 

tego kursu. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że kurs ten zlikwidowano, bo firmie przewozowej się to nie 

opłacało. Dodał, że chce załatwić to w inny sposób, np. przy pomocy busów. 

- Pan Błażej Barczak stwierdził pytając: „Czyli jest szansa, żeby te kursy od września były 

zapewnione?” Powiedział także, ze chciałby poznać stawki za wywóz śmieci i nieczystości z 

działek rekreacyjnych. Jego zdaniem wzrost opłaty w ciągu dwóch lat za odpady sortowane to 9 % a 
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niesortowane to wzrost o 2 %. Zapytał jak to się ma do mieszkańców gminy, którym podniesiono 

opłaty za wywóz śmieci o 100 %? 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że w ciągu dwóch lat procentowo jest tak jak mówi Pan 

Barczak, ale jego zdaniem nie można tego porównywać. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że opłaty za wywóz śmieci na terenach rekreacyjnych były 

podnoszone nie tylko jeden raz, dodał, że nie pamięta dokładnie o jakie kwoty je podnoszono i nie 

chce wprowadzać w błąd, ale dla odbiorców indywidualnych nie było podwyżek od połowy 2013 

roku do połowy 2018 roku. Powiedział także, że podnoszenie opłat letnikom nie ma sensu bo 

śmieci jest tam mniej. Wyjaśnił, że ceny za wywóz śmieci są ustalane na podstawie analizy kosztów 

i z tych kalkulacji wynika podwyżka. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że opłaty w naszej gminie za śmieci na terenach 

rekreacyjnych są podobnie w ościennych gminach. Poza tym ludzie nie przebywają tam już tak 

długo w sezonie jak kiedyś i obarczanie ich zbyt wysokimi opłatami do niczego dobrego nie 

doprowadzi. Jego zdaniem płacą i tak dużo. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że ma dane na ten temat i np. w gminie Topólka letnicy płacą o 20 

% więcej niż u nas, a mieszkańcy mniej niż u nas. 

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, że tak nie jest, że letnicy płaca na poziomie podobnym co 

w naszej gminie. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze pozostawi to już bez komentarza. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że bardzo się cieszy, że sesje są monitorowane, bo ludzie to 

oglądają. Poinformował, ze przed chwilą otrzymał sms-a z prośbą od mieszkańców ul. Sosnowej o 

zamontowanie tabliczki z nazwą ulicy, bo jej tam brakuje. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że ten temat jest już mu znamy i rozmawiał o tym z 

mieszkańcami tej ulicy. Tabliczka będzie zamówiona. 

- Pan Krystian Betliński zapytał jaki jest przewidywany termin realizacji remontu sceny w 

Połajewie? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że remont jest już na ukończeniu. 

- Pan Paweł Betliński nawiązał do wcześniejszej rozmowy na temat składania wniosków o 

dofinansowanie remontów dróg. Stwierdził, że z jego strony nie była to insynuacja tylko 

stwierdzenie faktu. Powiedział, że wnioski, albo się składa, albo nie i nie chodzi tu już nawet o ul. 

Smołową, ale o inne drogi. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze planuje się składanie wniosków w sposób sukcesywny i 

racjonalny. 

- Pan Zenon Chęsy, korzystając z obecności Wicestarosty poinformował, że promień występowania 

insektów obok wysypiska śmieci w Nowej Wsi to około 150 metrów od centrum usytuowania 

wysypiska. Powiedział, ze w tej sprawie Pan Starosta ewidentnie okłamuje i oszukuje mieszkańców 
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tego rejonu. Odbyło się kilka rozmów na ten temat, miało to być wywożone, ale odbyło się kilka 

kursów wywozowych i na tym koniec. W związku z tym zapytał czy nastąpi jakieś rozwiązanie tej 

sprawy, czy coś się robi w tym kierunku? Dodał, że mieszkańcy z pewnością będą w dalszym ciągu 

walczyć w tej sprawie. 

- Pan Grzegorz Piasecki odpowiedział, że ubolewa nad tym, że wywozy są realizowane w takim 

tempie. Powiedział, że realizowane są zalecenia SANEPIDU dotyczące dezynsekcji i deratyzacji, a 

pozwolenie na składowanie jest cofnięte, więc większa ilość śmieci się tam nie pojawi. 

- Pan Marian Stramowski poprosił o to aby do dyspozycji sołectwa Lubsin przeznaczyć trzy kursy 

gruzu. Powiedział, ze kamień w tych miejscach, w których trzeba uzupełnić drogi, się nie sprawdza, 

bo zabiera go woda. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nie może w tej chwili tego obiecać, bo chętnych jest wielu i 

nie wiadomo jeszcze jaka ilość gruzu będzie do podziału. 

- Pan Wiesław Michalak poinformowało organizowanych feriach letnich nad morzem, w Gdyni, 

przeznaczonych dla dzieci w wieku od 8 do 16 lat, których przynajmniej jeden rodzic płaci KRUS. 

Osoby chętne na ten wyjazd poprosił o kontakt z nim. Poprosił o wstawienie znaku „ustąp 

pierwszeństwa przejazdu” na drodze wyjazdowej z Wójcina na drogę wojewódzką, w miejscu gdzie 

był wypadek śmiertelny. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że znak będzie tam postawiony. 

 

Ad. 16 

– Pan Arkadiusz Włodarski po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad VIII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie VIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 13:34 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


